
     Nacka 06-11-20 
 
 
Svar till exploateringsenheten i Nacka kommun beträffande Ulrika Jamesons mail: ”Norra 
Lillängen multialternativ att ta ställning till senast onsdag 22/11 kl.14” 
 
 
Lillängens Egnahemsförenings önskan är, som tidigare uttalats, att ”Lillänsskogen” bevaras 
orörd i enlighet med gällande detaljplan. 
Områdesnämndens uppdrag till Exploateringsenheten är att ta fram ett förslag i enlighet med 
detaljplanen d.v.s. gångväg mellan stationen och Seniorboendet utmed Stationsvägen. Om det 
går att handikappanpassa densamma är det önskvärt, med inte på bekostnad av skogen. 
En handikappanpassad gångväg är alltså inte möjlig med tanke på områdets topografi, varför 
”nollalternativet” är det som vi ställer oss bakom. 
 
I mailet var även bifogat Lillängens remissvar på ”Program för detaljplan” där följande text är 
markerad: 
”Gångstigen i Stationsvägens förlängning mot Järlavägen bör flyttas ca 15 meter västerut för 
att därigenom undvika en brant backe..o.s.v.” 
Inte heller här har våra önskemål hörsammats utan det som nu skett är att den då befintliga 
gångvägen flyttades 5 meter västerut upp på en höjd som nu sprängts ned. Ytterligare ett 
exempel på att skogsmark i onödan påverkats. Alternativet 15 meter västerut hade inte 
inneburit behov av grov schaktning och sprängning. Dessutom kunde den delen av skog, som 
nu huggits ned, fungerat som en naturlig övergång mellan Seniorboendets nya karaktär och de 
gamla villorna i Lillängen. 
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